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Verslag van de tweede commissie 
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betreft 2de commissie - persoonsgebonden materies 

 

 

De heer Luc Maes, waarnemend voorzitter, opent de zitting om 18.05. 
  

 
 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 19 april 2017 
Geen opmerkingen 

 

2. Onderwijs 
Provinciaal Instituut voor Haartooi- en Schoonheidszorgen (PIHS) te 
Gent 
Aanvaarding van een schenking 
Geen opmerkingen 

 

3. Onderwijs 
Hogeschool Gent 
Aanduiding van 2 vertegenwoordigers in de bestuurlijke geleding van het 
inrichtingsorgaan m.i.v. het academiejaar 2017 – 2018 
Geen vragen 

 

4. Onderwijs 
Provinciaal Technisch Instituut (PTI) Ninove 
Vervolledigen datanetwerkbekabeling 
Goedkeuring van bestek en raming, opdracht te gunnen bij wijze van 
open aanbesteding 
 

Gedeputeerde Peter Hertog vult aan dat dit vooral een probleem van de 
telefooncentrale en het toenemend dataverkeer is. 

De heer Paul Carteus vraagt of er een algemeen plan is voor de scholen. 

Gedeputeerde Peter Hertog geeft aan dat alle scholen bekeken worden, 
maar dat de problemen momenteel het grootst zijn in het PTI Ninove. 
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5. Erediensten 
Orthodoxe kerkfabriek Apostel Andreas te Gent 
Verlenen van gunstig advies aan de jaarrekening 2016 
 

Mevrouw Riet Gillis vraagt waarom er geen verslag lokale betrokkenheid 
bijgevoegd wordt. 

De heer Nico De Smet antwoordt dat in de Vlaamse regelgeving voorzien 
wordt dat een verslag lokale betrokkenheid enkel moet bijgevoegd 
worden bij de indiening van het budget. De agendapunten 5 en 6 hebben 
betrekking op de jaarrekening, er is bijgevolg geen verslag nodig, 
agendapunt 7 heeft betrekking op het budget en voorziet wel een verslag 
lokale betrokkenheid. 

 

6. Erediensten 
Islamitische geloofsgemeenschap Ensarija te Gent 
Verlenen van gunstig advies aan de jaarrekening 2016 
 

De heer Kuurt Moens betreurt dat de Facebookpagina "Dzemat Ensarija" 
niet in het Nederlands is en ééntalig is in het Bosnisch. 

De heer Nico De Smet geeft aan dat het om een Bosnische moskee gaat 
die vroeger beschikte over een website die grotendeels in het 
Nederlands was (er waren echter ook nog steeds teksten in het 
Bosnisch). Deze website is ondertussen offline gehaald. De teksten van 
de Facebookpagina zijn inderdaad volledig in het Bosnisch.  

De heer Nico De Smet zal aan Gedeputeerde Jozef Dauwe vragen of de 
juridische dienst opnieuw een brief moet voorbereiden, waarin deze 
moskee nogmaals wordt gewezen op de taalwetgeving. Deze is van 
toepassing op alle mogelijke vormen van communicatie met de 
buitenwereld: niet alleen via een website, maar ook via Facebook. 

De heer Bart Blommaert vraagt of het gunstig advies tijdsgebonden is. 

De heer Nico De Smet verwijst naar het verslag aan de raad punt 2, 
waarin staat dat de termijn voor advisering op 3 juni verstrijkt. De 
provincieraad spreekt zich uit en het advies van de provincieraad gaat 
naar de gouverneur die de jaarrekening al dan niet goedkeurt. 

 

7. Erediensten 
Islamitische geloofsgemeenschap Yavuz Sultan Selim te Ledeberg 
Akteneming van het budget 2017 en van het verslag over de concrete 
toepassing van betrokkenheid bij het geheel van de lokale gemeenschap 
en van de bemerkingen van de deputatie bij dit verslag 
 

Mevrouw Lena Van Boven geeft aan dat uitgaande van het verslag over 
de betrokkenheid van de lokale gemeenschap het voor haar een 
éénrichtingsverkeer lijkt. 
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De heer Nico De Smet antwoordt dat het besluit van de Vlaamse 
regering rond de betrokkenheid in de lokale gemeenschap weinig 
aangeeft hoe dit moet begrepen worden. De collega’s van het ABB 
interpreteren dat het gaat om activiteiten waarbij de moskee naar buiten 
treedt, waarbij ze zich niet enkel tot haar eigen gelovigen richt, maar ook 
tot de anderen. 

Mevrouw Lena Van Boven leidt uit het verslag af dat er boeken 
(propaganda) aan geïnteresseerde kinderen meegegeven werden. 

De heer Nico De Smet geeft aan dat tijdens het bezoek van de 2de 
commissie aan de Gentse moskee er informatieve folders meegegeven 
werden. 

 

8. Zorg 
Toekenning van een subsidie voor 2017 voor de werking van PLAZZO 
(Platform Zelfzorg Oost-Vlaanderen) 
 

Mevrouw Riet Gillis mist het overleg met de assistentiewoningen en zou 
het interessant vinden om hen hierbij te betrekken. 

Gedeputeerde Eddy Couckuyt licht de werking van PLAZZO toe. 

 

9. APB Provinciaal Zorgcentrum Lemberge 
Goedkeuring van de jaarrekening 2016 
 

De heer Kurt Moens vraagt naar de stand van zaken van het zorgbedrijf. 

Gedeputeerde Eddy Couckuyt geeft aan dat de provincie bevoegd blijft 
tot het moment dat Vlaanderen de opdracht overneemt. Er werd een 
transitiemanager aangesteld die ervoor moet zorgen dat de inkanteling in 
een intergemeentelijk samenwerkingsverband/zorgbedrijf gerealiseerd 
wordt. 

 

10. Team Sociale Planning en Netwerking 
Regionaal Welzijnsoverleg 
PEVA Regionaal Welzijnsoverleg Oost-Vlaanderen (RWOOV) 
Goedkeuring jaarrapport en financieel verslag 
 

De heer Eric Scheire betreurt dat het verslag van de raad van bestuur 
nog niet bezorgd werd alvorens dit punt geagendeerd wordt op de raad. 

Gedeputeerde Eddy Couckuyt geeft aan dat het verslag van de raad van 
bestuur steeds tegen een volgende raad van bestuur aan de leden 
bezorgd wordt, maar zal het nodige doen om het verslag te bezorgen. 

 

11. Wonen 
Toekenning van subsidies 2015 en 2016 “begeleiding woningaanpassing 
thuiszorg” en aanpassing netwerkovereenkomst 
Geen opmerkingen 



 p. 4/5 

 

./... 

 

12. Patrimonium 
Provinciaal domein Puyenbroeck te Wachtebeke 
Bouw nieuwe sportinkom en uitbreiding cafetaria – ontwerp 
Goedkeuring van bestek en raming en reservering van bijkomend 
budget, opdracht te gunnen bij wijze van open aanbesteding 
 
 

Gedeputeerde Hilde Bruggeman licht de verschillende fasen toe en geeft 
aan dat de huidige concessie in september eindigt, waardoor er vanaf 
dan voorlopig geen cafetaria meer zal zijn. 

Dit punt wordt verder door mevrouw Sonja De Vlieger en de heer Michel 
De Vos aan de hand van een PPT-presentatie verduidelijkt. 

De PPT-presentatie wordt in bijlage bij het verslag gevoegd. 

 

Mevrouw Magda Haentjens vraagt of de polyvalente zaal op de 2de 
verdieping een aparte ingang heeft. 

Mevrouw Sonja De Vlieger bevestigt dit. 

De heer Kurt Moens vraagt na of er een cafetaria aan de voetbalvelden 
is. 

Gedeputeerde Hilde Bruggeman antwoordt dat er nooit een cafetaria aan 
de voetbalvelden is geweest. 

De heer Bart Blommaert is tevreden dat de stap naar de verbouwing 
werd gezet en vraagt naar de timing. 

Mevrouw Sonja De Vlieger hoopt dat er in het najaar kan gegund worden 
zodat de werken zouden kunnen starten in november. De heropening 
zou dan voorzien worden na de zomer van 2019. De sporthal blijft 
gedurende de werken open, er zal wel hinder ondervonden worden. 

De heer Rik Franck informeert of er alternatieve installaties zoals 
zonneboilers voorzien worden. 

Mevrouw Sonja De Vlieger geeft aan dat er geen nieuwe installaties 
nodig zijn. 

Mevrouw Magda Haentjens vraagt in hoeverre er aan de andere 
domeinen aanpassingen zullen uitgevoerd worden. 

Mevrouw Hilde Bruggeman verduidelijkt dat dit project al van bij het 
begin van de legislatuur gebudgetteerd werd en dat de werkzaamheden 
zeer dringend waren. 
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13. Varia 

Mevrouw Greet De Troyer vraagt uit bekommernis aandacht voor de 
internationale dag tegen homofobie. 

Gedeputeerde Couckuyt geeft aan dat de regenboogvlag aan het 
provinciehuis uithangt. 

 

De zitting wordt beëindigd om 19.00
 

Gent, 17 mei 2017

Anne-Marie Moons    Luc Maes 

Ambtenaar-verslaggever   waarnemend voorzitter  


